INTERPRETACE
USTAVA A PRAVIDLA WORLD ARCHERY

Kniha 3, Kapitola 21, Clanek 21.7.4

Komise rozhodcich polozZila ndasledujici otazku: Miize se sportovec, ktery odstrilel
kvalifikacni kolo v kategorii W1, zucastnit soutéze druzstev Compound Open na stejném
turnaji? Pokud ano, pocitaly by se zasahy od 1 do 4 v kvalifikacnim kole do Zebricku tymu na
konci kvalifikacniho kola?

Vybor pro ustavu a pravidla (The Constitution and Rules Committee, dale jen ,,C&R")
shledava ptedlozenou otazku v radmci pisobnosti Komise pro para lukostielbu po konzultaci
s Komisi pro ter€ovou lukostielbu a rozhodla, Ze nésledujici odpovéd’ neni v rozporu se
stavajicimi pravidly nebo rozhodnutimi Kongresu.

Odpovéd’ od Komise pro para lukostielbu:

Stielec, ktery sttilel svoje kvalifika¢ni kolo v kategorii W1, mize soutézit 1 v soutéZi druZstev
v kategorii Compound Open na stejném turnaji za piedpokladu, ze kvalifika¢ni kolo
kladkovych lukli probéhlo za stejnych podminek a ve stejném case.

e Stielec musi v kategorii Compound Open stiilet se stejnym vybavenim jako
v kategorii W1 (tzn. neni povoleno stfilet kladkovym lukem).

e Zasahy od 1 do 4 v kvalifika¢nim kole se budou pocitat do zebticku tymi na konci
kvalifika¢niho kola.

Po analyze vysledki z mistrovstvi svéta z roku 2019 rozdil mezi zapocitanim ci
nezapocitanim zoény 1-4 do zebiicku druzstev neni vyznamny. Pro vytvoreni zebiicku
druzstev tedy neni nutné toto skoére odstranit. Vysledky taktéz ukazuji, Ze neni vyhodou mit
v tymu stielce, ktery stiili za W1 (a zapocitdvd se mu skore v zon€ 1-4) oproti strelci
stiilejicimu kladkovym lukem.

Komise pro para lukostielbu World Archery (World Archery Para Archery
Committee), 23. Cervence 2020

Schvaleno Vyborem pro ustavu a pravidla World Archery (World Archery C&R
Committee), 27. Cervence 2020
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